
Bestyrelsesmøde FKO torsdag d. 18.07.24 kl. 16.00 

Referat  
 
 
 
 

Tilstede: Jørn Dyhrberg Hansen JDH, Jørgen Knudsen JK, Henriette Echwald HE, Peder Jørgensen PJ, 
Ursula Søborg US, Jesper Ilsø JI. 
Fraværende: Henrik Beckwith HB, Lone Marcussen LM, Ursula Søborg US. 
Referent: Daniel Allerup DA. 

 

1. Referat fra sidst og 
dagens dagsorden 

 

Referat fra 13.06.24 og dagens dagsorden er godkendt.  

2. Økonomi/regnskab 
2024 

 
 
 

Regnskab og økonomi: Der er udsendt saldobalance. Der er taget kontakt til dem på 
restancelisten. 
Alle afdelinger skal, senest til september, komme med deres bud på, hvad der er need og nice-to-
have i den enkelte afdeling og omkostningerne ved dette. Det laves for de næste 1, 3 og 5 år. Vi 
begynder denne snak allerede til næste bestyrelsesmøde, så forbered lidt dertil. 
 

3. Projekter VKI JDH: Udgår. 
 
”Vig byskov” JDH: Udgår. 
 
Klubhus FKO PJ: Murer er snart færdig. VVS er i gang. Grundet festivalen har der været stilstand 
på projektet. Elektriker snart færdig. Der kigges på indkøb af køkken. 
 

4. Opfølgning på Vig 
festival 2024, 
arrangement koncert 
2024 og 3-dages 
marked 

Vig festival JDH: Indtægt forventes som budgetteret. Der er omsat lidt mindre end forventet, 
hvilket kan tilskrives regnvejrsdagen. Reetablering forventes er være billigere end forventet. Der 
er mindre ekstraomkostninger ifbm. oprydningen. 
Festival igen næste år. 
 
Arrangement koncert 2024 JDH: Koncerten aflyses fordi pladsen er uegnet grundet vand på 
pladsen. Billetsalget har heller ikke været tilfredsstillende. 



Udgifter vedr. allerede bookede bands på omkring 20-30.000 kr. Lyd og lys samt scene er der 
indgået aftale omkring 0 udgift. 
Bestyrelsen beslutter at aflyse koncerten. 
 
3-dages marked JDH: Ekstra fokus på kampagne. Opfølgningsmøde på mandag. Der er styr på det. 

5. De enkelte 
udvalgsrepræsentanter 

JI - Fodbold: Intet nyt. 
 
HB – Vig motion: Status medlemmer er pr. g.d. 665 hvilket er 30 mere end sidste måned og 
fortsat særdeles positivt set if. til at 
sommeren nu for alvor er over os.  
47% har en BS aftale, 12% en 12 mdr.s aftale samt 18% et klippekort. Så mere end 77% er på en 
”fast” aftale – Det lover fortsat godt for efteråret hvor vi jo skal 
op på mere end 765 medlemmer pr. ultimo 2024.  
 
Økonomien er tilsvarende særdeles positiv hvilket har betydet, at vi har igangsat udskiftning af 
lydanlæg i Bike salen. Anlægget forventes opsat ultimo august til glæde og gavn ikke kun for 
“bikerne” men også de tilstødende sale. 
 
Vig Festivalen er gået rigtigt godt i MIKROPOLIS baren selvom vi fik forfald på hjælper siden lige op 
til start; her var vi heldige at René’s søn og svigerdatter trådte til - Kæmpe tak til dem. 
Omsætningsmæssigt ligger vi mere end 28% over 2023. 
 
Desværre er det problemfyldte løbebånd igen brudt sammen og denne gang med en forventet 
reparations omkostning på ikke under DKK 12ts. If. til kommende investeringer på kort og 
mellemlang sigt vil der derfor til næste møde blive fremlagt et oplæg og en ønskeliste, som vi 
håber bestyrelsen vil tage til efterretning og godkende. 
 
DA - Boksning: Intet nyt. 
 
US - Håndbold: Der er ikke noget nyt fra håndboldafd da der holdes sommerferie i juli måned.  
 



Der afholdes trænere / ledere møde d.8.august med spisning samt info omkring ny sæson og 
træningsopstart starter tirsdag d.13. august.  
 
JK - Floorball: Intet nyt. 
 
HE - Kajak: Vi har fået andre opgaver på festivalen, hvilket var en succes. Vi havde en god 
oplevelse med dette. 
Der er flere aktiviteter grundet sommersæsonen. Tryg Fonden har givet redningsveste.  
Undersøg evt. hvad etablering af strøm vil koste. 
 

6. Åbent punkt for 
tilføjelser 

Børneattester: Signit er blevet udfordret på prisen ift. etablering og vi afventer svar. Det er 
umiddelbart den billigste løsning. 
 
Folkeoplysningsudvalget: Udgår. 
 

7. Dato for nyt 
bestyrelsesmøde 

 
Næste bestyrelsesmøde: Mandag den 19.08.24 kl. 19.00. 

8. Eventuelt Ingen indlæg. 
 


